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W pierwszej kolejności Sołtys przywitał zaproszonych gości i przed

Nr 1), który został przyjęty bez uwag. Stwierdzono prawomocność zebra

w spotkaniu uczestniczyło 70 osób. Na sekretarzy zebrania wybrano Łukasza Sieklińskiego oraz

Franciszka Brańkę. Do komisji uchwał i wniosków wybrano Marcina Dzikiego, Jana Londzina i

Henryka Hessa. Przyjęto jednogłośnie protokół z poprzedniego zebrania. Kolejnym punktem

porządku obrad było wystąpienie Sołtysa Ligoty Stanisława Słowika, który przedstawił

sprawozdanie z wykonania uchwał z poprzedniego Źebrania oraz pracy między zebraniami.

Sprawozdanie, które stanowi załącznik (zał. Nr 2) do niniejszego protokołu zostało przyjęte

jednogłośnie.

Kolejnym punktem było wystąpienie zaproszonych gości. Głos zabrał Pan Burmistrz Marian
Błachut, który przedstawił inforrnacje o stanie finansów gminy. Pan Burmistrz zaznaczył, że jest

znaczne pogorszenie kondycji finansowej gminy. Ustawodawca nałożył więcej zadań na jednostki

samorządu terytorialnego znacząco ograniczając subwencje, głównie oświatową. Powiedziat, że taka ,

sytuacja w sposób dramatyczny ogranicza możliwości inwestycyjne. Na dowód swoich słów Burmistrz

przedstawił prezentację, z której wynika jak zmieniła się struktura przychodów, oraz przypomniał

czym według ustawy o samorządach terytorialnych jest gmina, jakie ma obowiązki oraz zadania

wlasne (22 zadania). Zostało zaprezentowane z czego gmina czerpie dochody i jak się zmieniła

struktura przychodów

2004 rok 2019 rok

względem2004roku:

Subwencja oświatowa 34,2% ż2,77%

Dotacje

PlT i clT

1,4,33% 29,08%

2L,86% Z4,07Yo

24,58%Dochody własne bez PlT i ClT 29,59%

Burmistrz wskazuje, że od 2019 roku dochody żnacząco spadły, a zadłużenie gmin jest coraz większe

i wynika głównie z finansowania koniecznych zadań inwesĘcyjnych z kredytów i z dofinansowania

środków europejskich, w których jest wymagane 15% wkładu własnego, Zaprezentował także jakie są

planowane dochody w 2021roku (245 174386,70 zł ) oraz wydatki (253 570 574,44 zł), Konkludując

podkreślił, że wydatki na oświatę od 20].4 roku wzrosły o 30 milionów, natomiast dotacja wrosła

tylko od 15 milionów,

Następnie pan Soitys przedstawit projekt podziału środków w ramach funduszu sołeckiego na

żO22 rok, który jest załącznikiem nr 3 do protokołu. W dyskusji głos zabrał Pan ,, ktÓĘ
zauważył, że przy ulicy Powstańców Ś|ąskich budują się kolejne domu, usadowione coraz wyżej

i przekroje rur melioracyjnych są zbyt małe. Kolejnym punktem była propozycja podziału środków

finansowych do dyspozycji sołectwa Ligota na ż022 rok, załącznik nr 4 do protokołu. Propozycje

zostaiy przyjęte, przy dwóch glosach wstrzymujących się.

Punktem 10 zebrania były propozycje zadań do budżetu gminy na 2Oż2 rok. Pan

złożył wniosek o remont ulicy Zacisznej, wskazując na jej fatalny stan. Pan Sołtys odpowiedział, że jest

ogłoszony przetarg na remont tej ulicy. Padło pt'canie o rozbudowę Szkoły Podstawowej nr 2 w
Ligocie Miliardowicach, Głos Zabrał Pan Maciej Kołoczek - z-ca Burmistrza. Wskazal, że jest to

najważniejsza inwesĘcja oświatowa21 cminie. Mają być dobudowane 3 sale do nauki, sanitariaty
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oraz mała salka. Ma to w znaczący sposób polepszyć warunki do nauki dla uczniów, którzy do teraz

uczą się w salkach katechetycznych oddalonych o kilkaset metrów od szkoły. Pani

zadała pytanie

o rozbudowę Szkoły Podstawowej nr 1 w Ligocie centrum. Z-ca Burmistrza Pan Maciej Kołoczek

przekonywał, że warunki do nauki są zdecydowanie lepsze niż w Szkole Podstawowej nr 2. Po

likwidacji gimnazjów, to szkoła w Miliar:dowicach ma duże braki lokalowe. W SP nr 1, zostanie

wyremontowany dach, a jeżeli znajdą się dodatkowe środki w budżecie zostanie zrobiony kapitalny

remont dachu wral7 adaptacją poddasza w Szkole Podstbwowej nr 1. Głos zabrała Dyrektor SzkoĘ

Podstawowej nr 1 Pani t _ j ,, która w imieniu rodziców uczniów zapytała jak wygląda

perspektywa planowanych modernizacji. Pan Burmistrz odpowiedział, że w pierwszej kolejnoŚci SP nr

z, następnie sP nr !,

a następnie Szkoła na Lipowcu nr 3. Głos zabrał Radny Pan Jerzy Bożek, który zaznaczyl, że szkoła

w Miliardowicach jest jedyną w gminie, która mimo dwuzmianowej pracy musi korzystaĆ z salek

katechetycznych i mirno mrozów i deszczów posyłać uczniów na zajęcia poza budynek szkoły.

Zaapelował do władz gminy, że aby mimo trudnej sytuacji finansowej zrealizowaĆ to zadanie. Pan

Burmistrz Marian Błachut powiedział, że nie trzeba go przekonywać, gdyż jest świadomy, że ta
inwestycja jest kluczowa i będzie realizowana, Głos zabrał Pan wskazując na zbyt małe .

przekroje rur melioracyjnych przy ulicy Przedszkolnej. Propozycje zostały przegłosowane

jednomyślnie.

W punkcie 11, według porządku zebrania dyskutowano na temat propozycji zadań do budŻetu

powiatu na 2Oż2 rok, załącznik nr 5. Głos zabrał Pan który wskazał aby zadbać o

bezpieczeństwo na ulicy Miliardowickiej, gdzie dzieci mogą wchodzic bezpośrednio pod samochody.

Pan SołĘs odpowiedział, że jest to zgłaszane do Powiatu. Następnie głos zabrał Pan .

który zapytał, kto nadzoruje remont trakcji, gdyż na ulicy Burzej zostały złożone słupy, a wielkie

samochody niszczą nawierzchnie drogi. Propozycje zostały zaakceptowane jednomyŚlnie.

W punkcie 12 wybrano jednogłośnie delegatów na Walne Zgromadzenie Spółki Wodnej na

kadencję 2022-2027 rok. Są to osoby: Jerzy Sosna, Jan Londzin, Czesław Janusz, Kazimierz Zając,

Brunon Janik, Bronisław Jarczok, Jan Krauz, Antoni Krzempek, Henryk Jarczok, Stanisław Zoczek,

Stanisław Wojciech, Franciszek Brańka.

W punkcie 13 poruszano sprawy bieżące sołectwa. Głos zabrał Pan który

wskazał na wzrost opłat za wywóz śmieci. Zaznaczył, że nie jest to wina gminy, a rozwiązań

systemowych. Mówił o tak zwanej rozszerzonej opłacie recyklingowej,"gdzie opłaty za opakowania

spoczywają na producentach, ale co i tak w ostatecznym rozliczeniu jest przekładane na cenę

produktu, za który płacą konsumenci. Pan Marian Błachut podziękował za zrozumienie i wskazał, że

skoro gminy mają w swoich zadaniach odbiór odpadów, powinny również mieć większą swobodę w

organizacji odbioru tych odpadów, Niestety ,,gorset'' prawny nte pozwala na wiele, z rozrzewnieniem

wspomniał czasy szklanych butelek zwrotnych. Pani , poprosiła o uporządkowanie

chodnika przy ulicy Bronowskiej, który jest zarośnięty trawą i krzakami. Pan Sołtys wskazał, że jest to

zadanie powiatowe, ale i tak jest 2 razy w roku przycinanie i porządkowanie, dodatkowym

utrudnieniem jest to, że część należy do osoby prywatnej. Pani , poprosita aby to
uporządkować przed zimą, Następnie Pani poprosiła aby na zbiegu ulic

Wodospadowej i Śródrzecznej przyciąć drzewa. Pan - ,lowiedział, że drzewa miały byĆ

prywatne, a podobno są gminne. Pan Sottys odpowiedział, że wezwanie poszło do właściciela, jeŚli

nie będzie reakcji to zostanie to zrobione na jego koszt. Była prośba do delegatów do Spółki Wodnej

o poprawę rowów melioracyjnych. Następnie głos zabrał 1

jak wygląda
'r_ska, kiedy projekt i jakie są realne terminy realizacji zadania. Pan Sołtys
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powiedział, że inwestycja będzie realizowana

w następnych latach. Pani Monika Hanus-Antonik poprosiła aby dołożyć jedną latarnie za mostem
przy uliry Śródrzecznej. Następnie - zadat pytanie o dalsze zagospodarowanie
terenu rekreacyjno-sportowego przy ulicy Woleńskiej. Pan Sołtys wskazał, że w: pierwszej kolejności
będzie wybudowana wiata grillowa. Wskazał, że bez kosztowo wybudowano boisko treningowe, oraz
niewielkim nakładem finansowym, ale przy dużym zaangażowaniu mieszkańców zrobiono boisko do
siatki. Wykorzystano bezpłatną pomoc firmy, która budowała ułicę bronowską do przygotowania

stawu rekreacyjnego. ' zapytała o to, kiedy i czy: w ogóle zostanie
wybudowane przedszkole w Ligocie centrum, gdyż nie wszystkie chętne dzieci mogły.skorzystać z

miejsc w oddziale przedszkolnym. Wskazała, że o budowie przedszkola mówi się od wielu lat. Pan z-
ca Burmistrza odpowiedział, że po likwidacji gimnazjów można było zwiększyć ilość miejsc w oddziale
przedszkolnym. Kolejny raz głos zabrał , zapytał czy znajdą się: pieniądze na
projekt modernizacji ulicy Stawisko. Pan SoĘs potwierdził, że znajdą się środki w pr"zyszłym

budżecie.

W punkcie 15 komisja uchwał iwniosków przedstawiła zgłoszone wnioski (zał. Nr 6).

Wszystkie wnioski zostały zaakceptowane i przegłosowano je jednomyślnie.

sekretarze zebrania:

Łukasz siekliński

Franciszek Brańka.

A/l

/,,l L; l^ __.-..:.:.:;.,..,....... 

/^ \ !#;Z,,ęl-<
sŁ§€*

ńrislow §łołłi&

,;,,,,l'ł'.l.]_..:.i,i'i:r"]:,]- _: ::_j _ :,.,,l



Anonimizacja danych osobowych osob - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t,j. Dz, U,2020, poz.2176 z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka -Dzida


